
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROTOKOLL 

ÅRSMØTE  

16. april 2024 i Iglandhallen 

 

 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 Noen fornøyde stipendvinnere. Manglet to. 
 



 
 

Sak 1 Godkjenning av de fremmøtte representantene. 
              Følgende var tilstede: 
 
 Bernhard Udal Olsen   Friskis og Svettis 
 Monika Thorsen Meijer   Eidekameratene 
 Betty Lundamo Gusdal   Eidekameratene 
               Roy Svarstad    Express IL 
 Laila Asbjørnsen                Express IL      
 Liss Thomassen    Grimstad Trialklubb 
 Jacob Schultz    Grimstad Modellbilklubb 
 Remy Andreassen   Grimstad Svømmeklubb 
              Thomas Gjesteland   Grimstad Seilforening 
              Joacim Hallgren    Grimstad Volleyballklubb 
 Kari Furre    GTIF         etter sak 8 
 Hilde Johannesen   GTIF 
              Kjell Rune Øina    GTIF 
 Evy Gruer Larsen   Lia IL 
 Stefan Lindstøl    Lia IL 
 Tore Cato Møretrø   Imås IL 
              Roar Flatland    Sørild FK 
 Stine Emilsen    FK Jerv    etter sak 1    
  

              Fra GIR styret: 
 Fred Rune Røed   Eidekameratene 
 Helge Næss Olsen   Lia IL 
  Kari Elin Bratteland   AGR 
 Marianne Tønnessen   Jerv FK 
              Jarle Hille    Express 
 Ole Bjørn Lindland   Brave Gr. BIL 
              Nils Svanes    Friskis & Svettis 
 Camilla Aas Halvorsen   Grimstad Svømmeklubb 
 Ingrid Aamodt    Imås 
   

              Observatører u/ stemmerett: 
              Eirik Sannæs    Express IL 
 Ole-Tommy Andersen   Imås IL 
 Anne Kjersti Wiig   GTIF 
              Aase Mortensen                                          AGR 
              Morten Hagen                                             Grimstad Golfklubb    
 Brit Ingebjørg Fossli   GIR 
  

 Innbudte Gjester: 
              Beate Skretting, ordfører  Grimstad kommune 
 Karin Glomsaker, enhetsleder kultur Grimstad kommune 
 Håvard Røiseland, leder kulturutv.          Grimstad kommune 
 Anne Lise Lassen   Agder idrettskrets 

 
 
 
  

Vedtak: 27 stemmeberettigede representanter godkjennes ved møtes begynnelse. 

               Etter sak 2. 28 stemmeberettigede og etter sak 8. 29 stemmeberettigede 



 
 

Sak 2 Valg av dirigent. 
 

 Forslag fra styret: Brit Ingebjørg Fossli velges som dirigent. 

 
Sak 3 Valg av protokollfører.  

                    Forslag fra styret: Helge Næss Olsen  velges som protokollfører. 
 

 

Sak 4 Valg av to representanter til å underskrive protokollen  
 

Foreslått på årsmøtet:  Liss Thomassen, Trial og Joachim Hallgren, Volleyballklubben. 
 

 

Sak 5 Godkjenning av forretningsorden. 
 

Forslag fra styret: Forretningsorden godkjennes.  
 

 

Sak 6  Godkjenning av innkalling 
 

Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes. 
 

 
Sak 7  Godkjenning av sakliste. 
 

             Her fremmet styret en tilleggssak som ønsket behandlet under sak 12: 
 12.2: GIR styret fremmer følgende forslag: 

 «Foreslår at de klubbene som ikke møter på årsmøte, kan få et fratrekk på inntil 2000 kr fra 
 LAM midler».  
             Begrunnelse:  Styret mener dette vil øke deltagelse fra flere klubber. 

             (Årsmøte er en viktig arena hvor saker som berører alle lag/klubber blir fremmet). 
             

 
Sak 8  Behandling av idrettsrådets årsberetning for 2023. 

 

 Følgende hadde ordet i saken: Styreleder redegjorde for de viktigste sakene. 
 

Forslag fra styret: Årsberetningen godkjennes. 
 

 
 
 

           Vedtak: Innkallingen enstemmig godkjent. 
 

Vedtak: Forslaget til forretningsorden enstemmig godkjent. 

Vedtak: Forslaget til protokollundertegnere bifalt. 

Vedtak: Forslaget til protokollfører bifalt. 

Vedtak: Forslaget til dirigent bifalt. 

          Vedtak: Styrets tilleggssak enstemmig godkjent for behandling, og hele saklisten godkjent 

Vedtak: Årsberetningen enstemmig godkjent. 
 



 
 

 

 
INFO saker: Anne Lise Lassen, Agder IK informerte bla. om kurset «Trygg på trenging», « Mitt  
         Varsel»  som har egen nettportal som hun oppfordret alle til å knytte seg til. Tok også 
         opp dette med politiattest. (Presentasjonen vedlagt protokollen). 
                     Karin Glomsaker- PIF planen:  Mange klubber har ikke meldt inn behov for rehabilitering 
        eller nye  anlegg innen fristen som var 15. april. NY frist  for å melde inn satt til 30. april . 

       Beate Skretting, Grimstad kommunen, Berømmet idrettslagene i Grimstad som  
        tilrettelegger så mange varierte tilbud og får frem så mange gode utøvere.  Også fornøyd 
        med det gode samarbeidet med idrettsrådet. 

       Håvard Røiseland, leder av kulturutvalget hilste også til kubbene og GIR. 
        Styreleder informerte og viste kort hva som ligger av muligheter i infoplattformen til  
         Vifritid -  https://vifritid.no/grimstad-test1411196950.html 

Sak 9 Behandling av idrettsrådets regnskap, styrets økonomiske beretning og 
 kontrollutvalgets beretning for 2023. 

 

      9.1  Behandling av idrettsrådets regnskap for 2023. 

Kasserer, Ole Bjørn Lindland redegjorde. 
 

    9.2  Behandle styrets økonomiske beretning. Ble lest opp av dirigent. 
 

    9.3     Behandle kontrollutvalgets beretning. 
  Kommentarer: Kasserer  kommenterte et par punkter. Bla at sekretæren ikke  hadde fått 
 økt honorar r som det stod i beretningen, men som foreslås i 2024. 
 

 

Sak 10 Behandling av forslag til arbeidsprogram for 2024. 
 

Kommentarer: Ble stilt spørsmål vedr arbeidsmål 2 om hvordan man på en god måte kan få 
informasjon vedr barn/unge som kommer fra lavinntektsfamilier-  terskel og hvordan man 
søker om støtte -  hvordan få ut informasjon til de som evt trenger et tilbud -   og har 
kommunen for eksempel dette med fritidskort? 
Kommunen har bare et aktivitetskort til enkelttiltak. Ble nevnt at skolene kan være viktige 
samarbeidspartnere, samt at infoplattformen til «VI-Fritid» kan bli en viktig 
informasjonskanal ut til alle.  
Styret har også foreslått å  kunne gi støtte til klubbene som søker Idrettsfondet for 
medlemmer opp til 24 år. 

 

Sak 11  Fastsette tildelingskriterier for Lokale aktivitetsmidler (LAM) basert på     
              Kulturdepartementets kriterier, NIFs krav og anbefalinger, samt lokale forhold. 
  

Dirigenten redegjorde for endringsforslagene. 
 

Forslag fra styret: Tildelingskriterier for Lokale aktivitetsmidler (LAM) vedtas.  
 

 
 

Vedtak: Årsregnskap 2023 enstemmig godkjent. Styrets- og kontrollutvalgets beretning 
 tatt til etterretning. 

Vedtak: Forslaget til nytt arbeidsprogram enstemmig vedtatt. 

Vedtak: Forslaget til nye kriterier enstemmig vedtatt.  

https://vifritid.no/grimstad-test1411196950.html


 
 

 
Sak 12 Behandling av forslag og saker . 

Ingen saker var innkommet fra klubbene til behandling.  
 

GIR styret fremmet to forslag: 
 

     12.1  «GIR inngår avtale med «ViFritid» og deres infoplattform. Ingen etableringskostnad, men  

 medfører månedlige driftskostnader på kr. 9.000,- pr. måned ut året. Videre i 2025                      

 kr.12 000,- i måneden». 

 Begrunnelse: Styret mener dette vil bli svært positivt ift å spre informasjon om 

 idrettslagenes tilbud samt kommunens tilbud innen kulturfeltet, arrangement og frivillighet 

 mm. Alt oversettes til ulike språk. 

 
 12.2 GIR styret fremmet følgende forslag: 

«Foreslår at de klubbene som ikke møter på årsmøte, kan få et fratrekk på inntil 2000 kr fra                    

LAM midler».  

              

Sak 13  Vedta idrettsrådets styrehonorarer og budsjett for 2024. 

 Kasserer redegjorde kort. 

 

Sak 14  Valg 2024. 
 

 Følgende styremedlemmer, varamedlemmer og medlemmer av kontrollutvalget var på 
 valg: 
              Nestleder  Helge Næss Olsen               Lia 
              Styremedlem     Marianne Tønnessen     FK Jerv      

Styremedlem     Nils Svanes      Friskis & Svettis ( ikke ønsket gj.valg) 
      

Varamedlemmer:           Camilla Aas Halvorsen     Grimstad svømmeklubb 
                                           Ingrid Aamodt      Imås  
Kontrollutvalget:             Alf Olav Øie, leder    Express 
  
Valgkomiteens innstilling til nestleder 
Helge Næss Olsen     Lia IL                 gj.valg for 2 år 

 

Valgkomiteens innstilling til styremedlemmer: 
Marianne Tønnessen        FK Jerv   gj.valg for 2 år 

              Nina Berthelsen    Friskis & Svettis            ny for 2 år         

            Vedtak: Forslaget enstemmig vedtatt. 

          Vedtak:  Forslaget enstemmig vedtatt. 

Vedtak:  Forslaget til budsjett for 2024 inkludert styrehonorarene og økt honorar på kr. 
5.000,- til sekretær enstemmig godkjent. 

 
 

 

Vedtak:  Helge Næss Olsen gjenvalgt med akklamasjon for 2 år. 
  



 
 

               

  Valgkomiteens innstiling på varamedlemmer: 
1. vara    Camilla Aas Halvorsen  gj.valg for 1. år 
2. vara    Ingrid Aamodt   gj.valg for 1. år 

     

  

              Valgkomiteens forslag til leder av kontrollutvalget. 
 

 

Øvrige styremedlemmer som ikke var på valg og har 1. år igjen i funksjonstid: 
Leder  Fred Rune Røed          
Styremedlem    Kari Bratteland 
Styremedlem    Jarle Hille 
Styremedlem    Ole Bjørn Lindland 
 

Vedtak: Alle fikk godkjenning til å fortsette. Gjelder også Morten Tønnevold og Kåre Strand i 
kontrollutvalget. 
 

              Valgkomitè. 
              Styrets forslag til valgkomitè: 
              Leder      Lene Beisland          Lia IL      gj.valg for 1.år 
              Medlem   Kim Røed           Eidekameratene ny for 2 år 
              Medlem   Hilde Johannessen  GTIF                  ny for 2 år 

              
 Innleid sekretær og protokollfører. 

 

Forslag fra styret: Styret ønsker å reengasjere Brit Ingebjørg Fossli. 
 

 

 Oppnevning av representanter til div møter. 
 

 Forslag til vedtak: 
 GIR styre får fullmakt til å oppnevne representanter til div møter og konferanse 

 
Protokollfører                                Protokollen godkjent 

 
    
 

Helge Næss Olsen                     
    ----------------------------------- 
                              Liss Thomassen 
 

 Vedtak:  Foreslåtte styremedlemmer valgt med akklamasjon for 2 år. 

 

 Vedtak: Foreslåtte varamedlemmer valgt med akklamasjon for 1. år. 
               

 Vedtak: Alf Olav Øie                      gj.valgt for 1. år 
 

       Vedtak:  Forslag til valgkomitè valgt med akklamasjon. 

Vedtak: Forslaget enstemmig bifalt. 

            Vedtak: Forslaget bifalt.  


